
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 
 
 

Sag: 22-25402 

 

 

 

 

Data om mødet: 

 

Dato: 10. september 2024 

Tidspunkt: 16.30-18.30  

 

Sted: Ølgod Skole, Mødelokale 1 

 

Mødeleder: Maja Møller Stub 

 

Afbud: Nina Jakobsen 

Søren Nørrelykke Christensen 

Kirsten Wichmann 

Elevråd 

Mødedeltagere: 

Maja Møller Stub 

Knud Erik Hansen-Vestkær 

Karina Skærbæk 

Heidi Linnet Baumann 

Vivi Høvinghof 

Lisbeth Lykke Christensen 

 

Lene Bech Jeppesen 

Kim Larsen 

 

 

 

 Dagsorden: Referat: 

 
1: Velkomst 

 

 

 

2: Godkendelse af dagsorden 

Punkter til lukket del af mødet? 

 

 

 

3:  Godkendelse af referat  

 

 

 

4: Orientering: 

a) Skolelederens orientering 

b) Formandens orientering 

c) Orientering fra 

medarbejderrepræsentanter 

d) Elevrådet 

e) Andet 

 

 

a) Orientering om forskellige tiltag på 
klasse-/årgangsniveau i fht. 
eleverne. 
Der arbejdes på opsætning af 
overvågning på skole- og SFO-
bygninger, med henblik på 
forhåbentlig at nedringe hærværk 
o.lign. 
Nuværende flexjobber på biblioteket 
på Indskolingen stopper, mulighed 
for at ansætte en afløser 
undersøges. 



Fra kommunalt hold er der stor 
fokus på forældre, som på baggrund 
af børn med reduceret skoleskema 
søger tabt arbejdsfortjeneste. 
Kulturhuset/biblioteket: Der bliver 
et vist samarbejde mellem skolens 
bibliotek og folkebiblioteket, når 
dette skal genhuses mens der 
opføres nyt kulturhus. 
9. årgang er på lejr i København i 
denne uge. 

b) Intet 
c) Intet 
d) Elevrådet har afholdt deres første 

møde i dette skoleår, hvor der bl.a. 
blev valgt formand og næstformand. 
Skolebestyrelsen påtænker at 
invitere repræsentanter fra 
elevrådet til temadrøftelser i løbet af 
året. 

 
 
 

5: Temaaften for skolebestyrelser og 

skoleledelser den 22-10-24  

Kl. 18.30-21.00– tilmelding 

 

Skolebestyrelsens rolle og beføjelser v/Skole 
og Forældre. 
Afbud: Karina, Lisbeth 
Tilmelding: Maja, Heidi, Vivi, Knud Erik, Nina 
og Søren samt Lene og Kim. 
 
Skolebestyrelsesmødet den dag er omlagt. 

6: Det kommunale budget 

Orientering 

 

Orientering. Der er ikke lagt op til 
besparelser, og der er en investeringspulje, 
som skal prioriteres ved budgetseminaret.  
Der er kommet investeringsforslag til alle 
niveauer.  
Derudover gennemgang af reformsporet på 
Børn og Læringsområdet. 
Reformspor og investeringsforslag sendes 
med ud. 

7: Ansættelsesudvalg  

Pædagog d. 16/9 kl. 14 

 

Maja og Vivi deltager. 

8: Skolens hjemmeside 

 
Tjekket op på hvor vi finder 
skolebestyrelsens referater. 

9: Forældremøder – opsamling  

 
Fint med billeder af Skolebestyrelsen.  

10: Evaluering af arrangementet for 

klasserødder 

 

Næsten 40 deltagere. 
Handlede mere om skærm end fællesskab.  
Der har været tilbagemelding fra forældre 



om, at det var svært at lave det relevant for 
alle. 
 

11: Budgetopfølgning og elevtal 

 
434 elever pr 5. september 
Budgetopfølgning kommer senere. 
 

12: Evt. 

 

 

Generation sunde børn: overvejer man at 
fortsætte? Det kan kun ske med en 
egenbetaling, så er alle ikke med mere, og 
fællesskabet forsvinder. Fra projektet kan vi 
med fordel tage måden at arbejde med 
spisesituationen på med videre, ligesom 
undervisningen af forældrene har været 
rigtig godt.  

 
Aula: En drøftelse af hvad der er godt og 
mindre godt. Forældrene får mange opslag, 
der ikke er fra klassens lærere. 
 
Frugtordning i SFO. Punktet sættes på et 
senere møde. 
 
Morgen-SFO for 4. klasse. Er det en 
mulighed?  
Der kan søges dispensation. Der er ikke 
noget tilskud, så det koster mere end 
almindelig SFO-takst. 
 
Mobiltelefon i indskolingen: Skal de også 
låses inde? På som et punkt på et senere 
møde. 

13: Lukket del af mødet: 

 

 

 

14:  Næste møde:  

26. november 2024 

 

 
 

 

 

 

 


